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lnterpelacja

Zwracam siq w imieniu mieszkaicow Miasta Wloclawka z proSbq o podjqcie dzialari w

celu czQstszego opr62niania koszy na :imieci, szczeg6lnie w sobota-niedziela.

Problem z zalegajqcymi odpadami w koszach jest zauwa2alnl na wielu ulicac|,

gl6wnych jak i bocznych, kt6re rozprzestrzeniajq sig na chodnik, trawnik, jezdniq. co stanowi

powazne utrudnienie dla mieszkaric6w i wptywa negatywnie na estetykq oraz higienq

publicznq.
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